

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelsemöte 4/9

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande  
Namn: Styrelsemöte 240904 justerad.pdf  
Storlek: 184081 byte  
Hashvärde SHA256:  
4f3e1cf70115bc869d526ea65660c54afdac883d070ba21d4d1ab41757274b87

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**MARIA HALLBERG**

Signerat med BankID 2024-09-17 22:39 Ref: 4435b9db-5396-4c53-a13c-2c06b077bb1c

**LISELLE SIMONSSON**

Signerat med BankID 2024-09-17 21:26 Ref: c32e7fca-016b-449e-bebf-85347bdafd60

**Vera Ingrid Kerstin Hultman**

Signerat med BankID 2024-09-17 21:12 Ref: 195f9b67-d92e-4dc1-b367-5a10043257d6





## Dagordning styrelsemöte den 4/9 kl. 17.00

### Närvarande:

Maria Hallberg      Liselle Simonsson

Selma Bergström    Vera Hultman

Caitlin Sandström (kommer vid §293)

Tova Hägerstrand (kommer vid §286)

### Adjungerad:

Anna Bergh (videolänk)

### Frånvarande:

Alice Södervall      Evelina Andersson

### §280. Mötet öppnas

Vice ordförande Maria Hallberg förklarar mötet öppnat kl. 17:38.

### §281. Val av mötesordförande (b)

**Beslut:** Maria Hallberg väljs till mötesordförande.

### §282. Val av sekreterare (b)

**Beslut:** Liselle Simonsson väljs till sekreterare.

### §283. Val av justerare samt tidshållare (b)

**Beslut:** Vera Hultman väljs till justerare samt tidshållare.

### §284. Godkännande av dagordningen (b)

**Beslut:** Dagordningen godkännes

### §285. Föregående mötesprotokoll (b)

**Beslut:** Att protokoll från styrelsemöte den 22/8 läggs till handlingarna.

### §286. Rapporter (i)

#### a. Fakultetsnämnden

Inget att rapportera.

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt



## **b. Programnämnden**

Maria Hallberg rapporterar från möte den 4/6.

### *Veterinärprogrammet*

Katrina Ask utsedd blev beslutad att vara ställföreträdande programstudierektor för veterinärprogrammet efter Karin Vargmar.

Det pågår fortsatt arbete med den nya studieordningen och man håller nu på med kursplanering för årskurs 3, VP23. Det har varit mycket fokus på mental health och arbetsliv. Man har haft wellbeing-möten med veterinärstudenter från alla klasser. Årskurs 5 har haft en heldag med psykisk ohälsa-prepp och de önskade också prata med en nyexaminerad veterinär vilket programstudierektorn ordnade och det var mycket uppskattat. Med årskurs 1 har man pratat om professionell utveckling med mera.

### *TU-Vet*

Tankar om att införa medicinsk svenska för TU-Vet finns kvar, men det kommer inte hinnas med till denna omgång. Utbildningen behöver göras om för att matcha den nya studieordningen på veterinärprogrammet.

Kompetens hos sökande till TU-Vet ska bedömas av Jordbruksverket först om de är behöriga att söka utbildningen. Förr hörde Jordbruksverket av sig och frågade personer gällande dokument från deras hemland. Det är tyvärr blivit oftare som Jordbruksverket gör fel i sin bedömning av de sökandes kompetens.

### *Breddad rekrytering*

Det har diskuterats hur rekrytering av vissa underrepresenterade grupper (kön, studieovana, utländsk härkomst) ska öka. Det planeras uppdateras bilder på studenter så det inte bara är "blonda tjejer med hästsvans" som representeras.

## **c. Programrådet**

### **a. Veterinärprogrammet**

Inget att rapportera.

### **b. Djursjukskötprogrammet**

Maria Hallberg rapporterar från möte den 4/9.



### *Information från programstudierektorn*

Enligt den senaste inräkningen för DSS årskurs 1 så var de 118 studenter efter senaste reservintaget.

En student fick sin VFU-praktik avbruten och har fått en individuellt uppsatt plan. Programstudierektorn utvärderar detta tillsammans med studenten. Detta är något som kåren har följt då kommunikationen inte blivit skött önskvärt.

Fakultet önskar införa fotoförbud av försöksdjur då det ska ha skett incidenter där olämpliga bilder blivit läckta av studenter. Detta är dock inte juridiskt möjligt. Det finns också en oro bland lärare att bli filmade och sen inte veta hur filmerna sprids.

Den första kursen i årskurs 2 är inom vårdhygien och ovanligt många är ej behöriga till denna. Under mötet diskuterades ojämnheten mellan DSS- och veterinärprogrammets hp-gränser och detta ska ses över.

Momentlistor för VFU ska göras om och obligatoriska moment ska göras som "situationer" med delmoment, exempelvis vaccination med tillhörande delmoment. Detta är en del i att förhoppningsvis bli ACOVENE-ackrediterade i framtiden. Det önskas feedback från studenter efteråt. Möten över lunch/på kvällar ska hållas med handledare.

Det har uppmärksammats av både studenter och handledare att vissa studenter på VFU får höra att "det här får inte DSS göra" trots att de enligt författning får det. Vissa studenter har även fått höra att de är på VFU för att jobba/städa, något som inte stämmer. Detta är något studenter flaggat för i flera år. Det ska skickas ut en skrivelse för att möta detta inför framtiden.

### *Ramschemaändringar*

Det önskas göra ramschemaändringar. Det finns inte resurser i dagsläget, men i samband med utökningsprojektet ska förändringarna försökas införas.

Årskurs 1 – Vill flytta biokemi och cellbiologi från anatomin till den första kursen och DoDos efteråt. Studenter önskar även att de två sista kurserna på våren ej är parallella; de önskar teori först och praktiskt sen. Man ska se över möjligheter för detta men det är svårt att få ihop.



Årskurs 2 - Lägga epidemiologin först då den inte har några särskilda behörighetskrav och lägre allmänt hp-krav. DoDos 2 kommer då hamna över jul vilket gör att det kan vara svårt att få ihop med praktiska moment och inläsning. De ska kika vidare på detta.

Åk 3 - Justera rehab, examensarbete och arbetsledning/kommunikation. Studenterna tappar på både arbetsledning/kommunikation och nu även på examensarbetet som ej hinner bli klart i tid. Rehab har redan setts över, men ska ses över ännu mer. Studenter önskar mer teori akut/iva innan VFU 2 men det är svårt att få till. De ska dock ha det i bakhuvudet.

#### *Institutioner*

Institutionen för Husdjurens biovetenskaper (HBIO) är oroliga för att det är kort tid mellan kursstart och första tentamen vilket kan stressa studenter.

Institutionen för kliniska vetenskaper (KV) rapporterar att Erasmusprojektet fått intresserade DSS som önskar komma till UDS för utbyte. KTC 2 beräknar vara redo för undervisning efter årsskiftet.

Nästa möte är den 2/10.

#### **d. Utbildning**

Maria Hallberg rapporterar. Första mötet är den 17/9. I måndags den 2/9 pratade Maria med årskurs 1 DSS om kursrepresentanter och årskurs 1 veterinär kommer få samma information senare under veckan. Tanken är att årskursrepresentanten i årskurs 2 ska ta hand om årskurs 1 och hjälpa dem hitta kursrepresentanter.

#### **e. Utbildningsnämnden**

Bordläggs till nästa möte.

#### **f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS)**

Alice Södervall rapporterar skriftligt. "Det har inte hänt speciellt mycket under sommaren från SLUSS' håll. Bra att veta är att det nu är Jens som klivit på som ordförande och Einar som är vice. Elliot, förra ordförande, har hoppat av sitt uppdrag som första rådgivare. Ida Segerstedt som var ordförande innan Elliot kommer ta hans plats som bl.a. ledamot i SLU:s styrelse. Styrelsen jobbar på med förberedelser inför hösten Fokusråd i Skinnskatteberg den 25-27 oktober. Det har nyligen skickats ut en inbjudande till varje kårordförande med en anmälningsslänk. Varje kår har 10 platser, kan vara bra att



fundera lite kring vilka vi vill skicka dit, innan vi börja anmäla oss. Det är ingen brådska med anmälan ännu. Bra om vi kan få likt förra året med några från de yngre årskurserna och kanske inte bara skicka hela vår styrelse eftersom många är avgående och då inte kommer bidrag så mycket mer till kåren. Nästa SLUSS-möte är 27-29 september i Umeå.”

#### **g. Externa kontakter**

Vera Hultman rapporterar. Det har setts ett ökat intresse över sommaren, något som delvis är relaterat till näringslivsdagen. Det finns stort intresse att komma till kåren och prata med studenterna. Det är en grupp med idisslarveterinärer som ska prata med studenterna och även Växa kommer besöka oss.

#### **h. Utskottsordföranden**

Tova Hägerstrand rapporterar. Utskotten har fått översiktlig info om utskottsmässan och att datum för första UO-mötet ska bestämmas.

#### **i. Ekonomiutskottet**

Selma Bergström rapporterar. Ekonomiutskottet (EkU) har under sommaren fortsatt med bokföringen samt utbetalningar av BOE och fakturor. Det har framkommit att det inte har gjorts ett bokslut för 2023 och EkU har jobbat med att göra klart bokslutet så att deklarationen för 2023 kan lämnas in. Nu återstår enbart ett kontoutdrag från en bank innan deklarationen kan lämnas in och bokslutet är klart. Vidare har EkU betalat ut löner för första terminen. EkU har även fått tillgång till Skatteverket, Marginalen bank och Collector bank.

Selma meddelar också att betalterminalerna från Verifone har slutat fungera, passerkortssystemet fungerar igen och Orbi Pay är fixat.

#### **j. Doktorander**

Inget att rapportera.

#### **k. Studenter som orkar (SORK)**

Inget att rapportera.

### **I. Övriga rapporter**

#### **a) Projektledningsmöte utökning veterinär och DSS**

Maria Hallberg rapporterar från möte den 4/9.

*DSS-programmet*



Genomströmningen fungerar ej optimalt på nuvarande ramschema och det behövs resurser för att justera detta. Obligatoriska moment på momentlistan håller på att ses över.

### *Veterinärprogrammet*

Man arbetar vidare med ramschemat för de kliniska åren samt behörighetskrav för årskurs 3 och uppåt. Det planeras att årskurs 2 ska ha en OSCE, men det är ännu oklart om studenterna kommer få ut protokoll i förväg. Tanken är att samstämna OSCE:n med DSS så att de bedöms likvärdigt.

### *Lokaler*

KTC 2, Bulan 2 och de nya seminarierummen beräknas bli färdiga under terminen och vara i gång efter årsskiftet.

Kliniska lokaler KV – Arbetet har återupptagits och tanken är att optimera lokalutnyttjande.

Tvättstuga & omklädningsrum – Dekanbeslut att gå vidare men behöver se över kostnaden först på grund av höga kostnader.

Slakteriet, framtida slakteriundervisning – Behöver en tydlig plan för hur det ska bedrivas utan Lövsta kött från HT25.

Loftets hörsal – Lärarna lyfter att det är en ytterst dåligt anpassad sal efter att de själva använt salen. Platserna är små, det är svårt att använda datorer och stolarna är obekväma. Utökningsgruppen ska också framföra denna synpunkt till SLU. Undertecknad framförde på mötet att detta är en fråga som VMF har försökt bedriva i flera år.

### *Samarbeten DV*

Piloten fortsätter HT24 och man hoppas nu på bättre uppslutning då de ser över andra geografiska områden för att stimulera studenter att åka. Fler stationer kommer vara med i denna omgång.

### *Digital närvaro*

En förstudie är inledd och en mindre arbetsgrupp kommer arbeta vidare med detta. Resultat redovisas den 30/10.



## **b) EAEVE**

Alice Södervall rapporterar skriftligt. "Glädjande besked så är nu vår veterinärutbildning ackrediterad i Australien/Nya Zeeland. Så från och med de som tar examen 2024 är man berättigad legitimation. Mindre glädjande besked men inte så förvånade fastställdes beslut från besöket i våras och SLU har statusen Pending Accreditation att åtgärda inom 1 år (18 mars 2025) för att bli ackrediterade av EAEVE. Under denna tid räknas SLU alltså fortsatt ackrediterad."

### **§287. Värdegrunden (i, d)**

Inget att ta upp.

### **§288. Kårhusflytten (i)**

Caitlin Sandström lyfter punkten efter §296. Haft möte med Anna Lidvall Gräll samt SLUSS ordförande och vice ordförande. VMF ska få ett utkast på ett uppdaterat hyresavtal senast nästa vecka. Preliminärt uppskattat hyra är 2,7 miljoner kronor, en kostnad som kåren inte har råd med. So det ser ut nu kommer hyran inte subventioneras.

Vi har ännu inte fått en tidsplan av Akademiska Hus angående rivningen av gamla UDS, men det kommer ske tidigast den 31/12 2026. Om rivningen skulle ske innan dess skulle det bryta mot arrendeavtalet.

VMF bör dock kolla på andra alternativ för en flytt redan nu. Exempelvis har SLUSS ordförande hittat att två fristående byggnader hyrs ut på campus just nu och detta ska undersökas vidare.

När bokslutet 2023 är färdigt ska det skickas till en anställd på SLU som erbjudit sig hjälpa kåren kolla på kårens ekonomiska möjligheter.

Caitlin flaggar även för att SLU jobbar hållbart därför ska minska på lokalerna, något som i framtiden kan innebära konsekvenser för studentkårerna.

### **§289. Mastersprogrammet i djuromvårdnad (i, d)**

Caitlin Sandström lyfter punkten. Det behöver i stadgarna läggas in att VMF studiebevakar för mastersprogrammet i djuromvårdnad samt de separata kurserna inom samma ämne. Liselle skriver en proposition och presenterar den för styrelsen på ett styrelsemöte innan nästkommande föreningsmöte.

### **§290. Incident på kåren (i, d)**

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt





Caitlin Sandström lyfter punkten. Det har senaste månaderna varit problem med tömning av brevlådan. Brevlådan har inte tömts under långa perioder och brev har försvunnit. VMF har på grund av detta fått fakturor som gått vidare till Inkasso. Styrelsen ser allvarligt på detta eftersom det är något som kan riskera förstöra för kåren i framtiden. Rutinerna är nu översedda och juristerna på SLU har varit inblandade.

Det diskuteras att ha så många fakturor som möjligt på mejlen i stället för brev då det skulle underlätta för skattmästaren.

För att underlätta tömning av brevlådan i framtiden önskar styrelsen få tillgång till en gemensam nyckel till brevlådan. Även en gemensam B-nyckel önskas eftersom det inte är alla i styrelsen som i dagsläget har en nyckel på kåren.

### **§291. Doktorandrådet (i, d)**

Caitlin Sandström lyfter punkten. Doktorandrådet har mejlat och vill ha möte med styrelsen. Caitlin ska bjuda in dem till ett kommande styrelsemöte.

### **§292. Bokslutet 2023 (i, d)**

Selma Bergström lyfter punkten. Bokslutet 2023 är ännu inte avslutat. Det som saknas för att vara fastställt är ett kontoutdrag från Collector Bank.

Efter arbete med bokslutet 2023 har resultat ändrats med stor marginal jämfört med vad som presenterades för föreningen i början av 2024. Sådant som kan ha påverkat detta är inventarier som inte var medräknade tidigare. Det finns ingen misstanke om bedrägeri. Detta ska presenteras på framtida föreningsmötet samt på kommande UO-möte.

Selma presenterar även resultatet för 2024 hittills. Det skiljer sig från vad som är förväntat och misstänks bero på utgifter från 2023 som blivit bokförda under 2024 samt medlemskap som täcker sig över helår och därmed inte bidragit med intäkter ännu.

### **§293. Utskottsmässa (i, d)**

Utskottsmässan är planerad den 16/9 kl. 12:15-13:00. Utskotten har fått basal information och mer detaljerad information ska komma senare. Tova ska prata med utskotten separat. Tyvärr kommer tröjorna inte finnas till dess.

Det lyfts att det är bra att gå ut till de nya studenterna om utskottsmässan. Det planeras komma upp affischer denna vecka och gå ut på mejl och sociala medier inklusive Orbi veckan därefter.

Styrelsen vill att det bjuds på fika under mässan. Tova och Selma ska diskutera detta vidare ihop. Ett förslag är att styrelsen kan bjuda på kaffe vid sitt bord och resterande kan bjuda på kakor som styrelsen införskaffat vid sina bord. Om utskotten vill bjuda på annat fika så blir det för deras budget. Tova och Selma ska gå igenom vilken budget varje utskott

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt



kan använda för fika. Styrelsen är eniga om att det är bättre att styrelsen köper en större mängd fika än att varje utskott ska göra det separat.

### **§294. Utomhusbio (i, d)**

Selma Bergström lyfter punkten. Internationella utskottet vill arrangera utomhusbio, men vid tidigare styrelsemöte diskuterades tillstånd att visa film. Det diskuteras hur styrelsen ska ta ställning till detta. Styrelsen ställer sig positiva till att skaffa tillstånd förutsatt att UO har intresse av att arrangera filmvisningar. Detta ska lyftas på kommande UO-mötet.

### **§295. Verifone terminaler (i)**

Selma Bergström lyfter punkten. Betalterminalerna från Verifone är inte längre brukbara på grund av uppdaterad EU-lagstiftning. De har nu dessutom tappat täckningen till Verifone. Selma föreslår att vi låter de gå ur tiden och i stället skaffar fler iZettle.

Utskotten är informerade om att dessa betalterminaler inte ska användas. Selma ombeds plocka bort dem så att de inte används av misstag. Hon ska kontakta Verifone om uppsägning.

### **§296. SORK (i, d, b)**

Caitlin Sandström lyfter punkten. Vi har just nu inte en ledamot DSS och därmed inte heller en ordförande i SORK. Styrelsen behöver få i gång SORK så fort som möjligt. Fram tills att en person sitter på posten hänvisas alla SORK-relaterade frågor till studiesocialt ansvarig. Styrelsen önskar att valberedningen tar stora tag i detta inför föreningsmötet den 3/10.

Universitetskyrkan är villiga att komma till campus och vore väldigt bra att ta hjälp av för att uppmärksamma frågor berörande psykisk ohälsa.

Maria Hallberg lyfter att det kan vara en bra idé att kontakta programstudierektorerna för att möjligen ha en informationskväll om psykisk ohälsa och frågor relaterade till det med de nya studenterna.

Det lyfts att på förstasidan på kårens hemsida bör innehålla en ruta med information om var en kan rikta sig om en mår dåligt eller behöver någon att prata med. Det diskuteras också att sätta upp lappar på insidan av toaletterna med information om detta.

### **§297. Övriga frågor (i, d)**

#### **a. Välkomstveckan**

Caitlin Sandström blev kontaktad av prorektor om en incident på välkomstveckan. En student har upplevt välkomstveckan kränkande och uppmärksammat detta.

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt



Caitlin har pratat med prorektor och SLUSS angående detta och sådant som kan upplevas som kränkande eller förnedrande ska ses över. Skräcken och VVK är informerade om detta och alla involverade i välkomstveckan har blivit påmind om förhållningsregler.

### **§298. Nästa möte (i)**

Nästa styrelsemöte är den 18/9 kl. 17:00.

### **§299. Mötet avslutas**

Vice ordförande Maria Hallberg avslutar mötet kl. 20:36.

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt